
MR vergadering 27-2-2023 
  

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens (secretaris/tijdbewaker), Yvonne 

Kuijpers, Carlijn Draibas (notulist), Ilse Gruithuijzen, Laura Beckers, Mirthe Roelofs 

Afwezig: Warda Boutaibi 

Opening 

De vergadering wordt geopend om 19.30 uur. 
 
Mededelingen 

- Stand van zaken GMR: ICT-er is nu geen eigenaar meer, maar gewoon lid. De 
documenten die uitsluitend voor de MR zijn, komen achter een slotje. Lopende 
documenten zijn wel vrij toegankelijk voor bijvoorbeeld directie. 

- Warda zal de rest van het schooljaar niet meer aansluiten bij de MR-vergaderingen. 
Er zal gekeken moeten worden hoe we dit oplossen. 

- Stukje voor de schoolgids is geschreven, deze moet nog een keer terug komen bij de 
MR. Er zullen ook nog foto’s gemaakt worden. 

- Begroting, de begroting zoals laatst als conceptbegroting is gedeeld met de MR is nu 
definitief. 

- Situatie directie: Arabella werkt nu weer volledig (4 dagen per week), op vrijdag 
neemt Laura de taken over. Als Laura met zwangerschapsverlof gaat, zal Romy Jacobi 
de taken van Laura overnemen. Romy zal ondersteund worden door Wim Meuter. 

- Klacht automatiseren: De vraag is gesteld of er meerdere klachten zijn gekomen over 
schoolbrede resultaten met betrekking tot automatiseren. Reactie MR: de school 
kijkt naar de CITO-resultaten en deze worden grondig geanalyseerd. 

 
Homogeen/heterogeen: 
Laura geeft een presentatie betreft het organiseren van het onderwijs in de komende jaren. 
Er is gedegen onderzoek gedaan naar de verschillende mogelijkheden. 
Er ligt een aantal voorstellen die door zowel het team als de MR nog besproken moeten 
worden. De studiedag van aanstaande maandag staat ook in het teken van dit vraagstuk. 
Laura is ingegaan op de vragen van de MR en neemt deze ook mee naar het overleg met het 
team. 
De resultaten van de studiedag worden nog gedeeld met de MR. 
 
 
Achterban 
Er is een training geweest. Hieruit is het stukje voor de schoolgids als actiepunt naar voren 
gekomen, de foto’s worden binnenkort gemaakt. 
Agenda wordt van te voren met het team gedeeld, zodat er input opgehaald kan worden 
vanuit het team. 
De bijlagen bij de schoolberichten hebben nu een duidelijke document naam gekregen. 
Als MR zijn we eigenlijk heel goed bezig. 
 
We zullen het medezeggenschapsstatuut (school overstijgend) volgen bij het opstellen van 
het activiteitenplan. 



 
De vraag is of er vanuit MR een flyer/folder uitgedeeld mag worden. Dit zou evt. ook bij 
startgesprekken meegegeven kunnen worden en daarna bij nieuwe leerlingen. 
 
Website tekst kan ook aangepast worden. 
 
Manon zoekt uit wat het budget is, en dan maken we concrete plannen. 
 
Rondvraag 
Carlijn heeft aangeboden om de stem van Warda over te nemen in het traject rondom 
homogeen/heterogeen. Manon bespreekt dit met Warda. 
 
Ilse: zij geeft aan te willen stoppen met de MR, zij zal dit schooljaar nog afmaken. Ilse zal 
alvast zoeken naar een vervanger. 
 
 
Sluiting: 
Vergadering wordt gesloten om 21.40 uur. 


